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Geacht college, 

 

Al in 2015 heeft PvdA Moerdijk voorgesteld om camera’s te plaatsen bij de stations Zevenbergen 

en Lage Zwaluwe om diefstal van fietsen en vernielingen van auto’s tegen te gaan. Hoewel uw 

College destijds heeft aangegeven geen camera’s te willen bij station Zevenbergen vanwege het feit 

dat er buurtpreventie actief is, zijn we erg blij dat er in ieder geval camera’s bij station Lage 

Zwaluwe zijn gerealiseerd en inmiddels in gebruik zijn genomen. Gezien de ligging is dit ook meer 

dan noodzakelijk. We hopen dat dit de diefstal van fietsen en de de vernielingen van auto’s tegen 

zal gaan. Mensen moeten hun auto of fiets met een veilig gevoel kunnen achterlaten. 

 

We zijn er wel verbaasd over dat er aan de “Hoekse” kant geen camera’s staan, terwijl daar ook 

vaak fietsen worden gestolen. Veel fietsers uit Zevenbergschen Hoek stallen daar hun fiets. Als 

PvdA Moerdijk zouden we graag willen zien dat ook die kant beveiligd is.  

 

Dit brengt ons op de volgende vragen: 

 

- Waarom is er aan de Hoekse kant geen camera gerealiseerd? 

 

- Staat een van de gerealiseerde camera’s gericht op de Hoekse kant? Zo nee, waarom niet?  

 

- Bent u bereid om in gesprek te gaan met NS en ProRail om ook aan de Hoekse kant een 

camera te realiseren? 

 

 

De PvdA fractie, 

namens deze: 

 

Bisar Çiçek 


